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Konferencijos atidarymas. VGTU SA AF Pirmininkė Aurėja Sinkevičiūtė atidaro 

konferenciją Lietuvos Respublikos himnu. 

 

SVARSTYTA: Konferencijos pirmininko tvirtinimas  

NUTARTA: Bendru pritarimu konferencijos pirmininkas išrinktas Kristina Granauskaitė 

(VGTU SA socialinių reiklaų vadovė, administratorė). 

 

SVARSTYTA: Konferencijos sekretorių tvirtinimas 

NUTARTA: Bendru pritarimu konferencijos sekretorėmis išrinktos Paulina Stancelytė 

(ARfau-18) ir Julija Avgul (Afa-19/2).  

 

SVARSTYTA: Darbotvarkės tvirtinimas 

NUTARTA: Visas ataskaitas tvirtiname po pristatymų kiekvienos.  

 

SVARSTYTA: Balsų skaičiavimo komisijos rinkimai. Bendru pritarimu į balsų skaičiavimo 

komisiją skirti tris asmenis. Į balsų skaičiavimo komisijos narius siūlyti: 

• Žaneta Kravcoa (PTF-18) 

• Greta Šukytė (OVF-18) 

• Karolina Kardokaitė (VVF-20/1) 

 

NUTARTA: Balsų skaičiavimo komisija patvirtinta bendru pritarimu. Balsų komisijos 

pirmininkas  Žaneta Kravcova (PTF-18). 

 

TIKRINAMAS KONFERENCIJOS KVORUMAS: Konferencijoje dalyvauja 16 delegatų iš  

delegatų. Konferencija teisėta. 

 

VGTU SA AF veiklos ataskaitos pristatymas. Ataskaitą pristato Aurėja Sikevičiūtė, VGTU 

SA AF pirmininkė (ataskaita paruošta 2019 10 21 - 2020 10 22 laikotarpiui). 

 

Klausimų sesija VGTU SA AF pirmininkei Aurėjai Sinkevičiūtei:  

 

Austeja Onaitytė (Afa-17/2) 
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Klausimas: Ką tau davė šitie metai? Ar nesigaili pasirinkimo būti pirmininke? 

 

Atsakymas: Visiškai nesigaliu. Čia buvo vienas iš geriausių sprendimų. Galvojau ir antrą kodenciją 

eiti. Kodel man taip patiko, aš ant tiek subūriau žmones, kad savo vidinėje atstovybėje mes tapotome 

šeima. Buvo lengva ir malonu dirbti. Atsirado geras ryšys , kurį liūdna 4 palikti. Tikrai nesigaliu ir 

manau, kad dar užaugau kaip asmenybė, pažinau daug žmonių iš kitų fakultetų. Aš esu bendrujanti 

persona, tačiau padidejęs žmonių ratas davė man kaip žmogui labai daug. Manau tai buvo mano 

geriausi studentiško gyvenimo metai. 

 

Aušrinė Ragelytė (ARfau-17) 

 

Klausimas: Tu atėjai į studentų atstovybę būti pirmininke dėl studentų ar dėl pačios atstovybės? Jeigu 

dėl studentų, ar manai kad balansas tarp atstovybės vidaus kompetencijų kelimo ir darbų, kurie 

nukreipti į studentus, yra gerai subalansuotas? Ar studentų atstovybė nėra per daug susikoncentravsui 

į savo narių kompetencijų kelimą? 

 

Atsakymas: Mes kaip komanda pradžioje nesusikomunikavę, neužsikėlę savo kompetencijų negalim 

atstovauti studentams. Mūsų tiklsas yra padėti akademinei bendruomenei. Per mano kadenciją balansas 

buvo išlaikytas. Pirmas dalykas, kurį padariau , tai sukūriau komndą, su kuria aš galėjau dirbt, kuri gali 

atstovauti studentams. Manau, kad mes atlikome darbų, kurie buvo aktualūs ne tik studentų atstovybei, 

bet ir visai fakulteto akademinei bendruomenei. 

 

Mindaugas Rimša (PGD-17) 

 

Klausimas: Noriu pasakyti, kad man labai patiko tavo prezentacija. Klausimas būtų dėl ataskaitos. Ar 

galima plačiau sužinoti, kiek žmonių dalyvavo studijų kokybės tikrinimo apklausoje? Kur buvo 

atliekama šita apklausa?  

 

Atsakymas: Kaip aš jau minėjau, studijų kokybės tikrinimo apklausos mes dar nevišinome. Ji yra 

paruošta, tai nei vienas studentas jkos dar nematė.  

 

Klausimo patikslinimas: Jeigu ji yra atlikta, reiškia žmonės jau balsavo, ar ne? 
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Atsakymas: Ji nėra atlikta, ji yra paruošta. Aš ją pažymėti norėjau dėl to, kad socialinių ir akademinių 

reikalų komitetas daug laiko prie jos dirbo. Ten yra daug klausimų, labai išsamiai paruoštų. Mes jos 

neviešinom dėl karantino.  

 

 

SVARSTYTA: VGTU SA veiklos ataskaitos tvirtinimas  

NUTARTA: Už - 15 , Prieš - 0, Susilaikė - 1.  

 

VGTU SA AF finansinės ataskaitos pristatymas. Ataskaitą pristato Aurėja SInkevičiūtė, 

VGTU SA AF Pirmininkė (ataskaita paruošta 2019 10 21– 2020 10 22 laikotarpiui). 

 

Emilija Balniūtė (Pgd-19) 

 

Klausimas: Už ką reikėjo sumokėt 9 eurus RSV mokymams? 

 

Atsakymas: Nuo kiekvienos atstovybės reikėjo pervesti pinigų dalyvių maitinimui. Mūsų dalyvavo 3 

žmonės ir už kiekvieną maitinimui reikėjo po 3 eurus. Iš viso išėjo 9 eurai. 

 

SVARSTYTA: VGTU SA AF finansinės ataskaitos tvirtinimas 

NUTARTA: Už – 15, Prieš – 0, Susilaikė - 1. 

 

Kandidato į VGTU SA AF pirmininko pareigas prisitatymas.  

Kandidatė: Jogilė Stancelytė 

 

Klausimų sesija: 

 

Aušrinė Ragelytė (ARfau-17) 

 

Klausimas: Tikslus su komanda tikriausiai derinotės. Jeigu būtų kitas kandidatas iš komandos, ar 

skirstųsi tavo tikslai nuo kito žmogaus?  

 

Atsakymas: Aš manau, kad tikrai skirtųsi, nes mes skirtingi, ir visus tikslus galvojome kaip komanda 

ir gavome patarimų iš dabartinių pirmakursių.  
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Klasuimpo papildymas: Tai tie tikslai susiję su komanda ir jie tokie ganėtinai generalizuoti, kad ir 

buvo Aurėjos arba ankstesni darbai, arba išlaikomi. Ar norėtum įtraukti daugiau naujų darbų, ar labiau 

koncentruojiesi į darbų pratęsimą? 

 

Atsakymas: Manau, kad yra labai svarbu pratęsti darbus, kuriuos Aurėja ir mes išsikėlėm, bet 

svarbiausia susitelkti į vertinimų lapelių įvedimą ir radimą imonių, kurios mus remtų. Mano nuomone 

būtų tokie reikalingiausi dalykai.  

 

Emilija Balniūtė (Pgd-19) 

 

Klausimas: Kadangi kandenciją pradėsi palyginus su mažais finansais, ar turi kažkokių tikslų, 

orientuotų į pajamas? 

 

Atsakymas: Reiktų aptarti su savo komanda ir rinkodara. Dažniausiai mes neimam finansavimo 

pinigais, bet viskas gaunama per prizus, dovanas, materialius dalykus. Dabar neturiu tikslų, bet tikrai 

su komada susigalvotume ir išsisaiškintume juos.  

 

Dominykas Lavrinovičius (Afa-16/1) 

 

 

Komentaras: Tu sakei, kad jūs kalbėjotės su pirmakursiais keldamiesi tikslus. Kadangi mes buvome 

pirmieji, kurie turėjom vientisąsias studijas, siūlyčiau trečią punktą iškelti į pirmą. Mes studijuojam 

VGTU – tai yra geras universitetas, turi gerus reitingus Architektūros fakultetas. Per šitus penkerius 

metus susidarė įspūdis, kad tas vardas nieko nereiškia, tos sudijos nieko daug neatneša. Ir dabar, 

kadangi studijų kainos pakilo ir ypač pirmakursiai dabar mokės žymiai daugiau už studijas, o mes 

gauname studijas, kai daugumos dėstytojų kompetencija yra tokia, kokia buvo devyniasdešimtais, 

didžiosios daugumos. Manau, kad studijų kokybė nėra tokia gera kaip mūsų architektūros vardas. 

Reikėtų susikoncentruot į problemas, mes dabar turime daug problemų ir galima sugalvoti, kaip jas 

galima išspręsti. Jūs eisite tuo pačiu keliu kaip mes ėjome – mes irgi bandėme išspręst, kažką 

išsprendėm, bet keičiasi kartos, bet problemos, ypač su dėstytojais, lieka tos pačios. 

 

Atsakymas: Dėkui, atsižvelgsiu. 
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Greta Palubinskaitė (MKDf-20/3) 

 

Klausimas: Skaičiau tavo motyvacinį laišką, skaičiau, kad norėtum būti žmogus, kuris siektų užtikrinti 

kokybišką aukštąjį mokslą ir jo kokybę. Be studijų lapelių, kokie būtų veiksmai, kad taptum tokiu 

žmogumi? 

 

Atsakymas: Reiktų daug laiko skirti pasiskaityti visus dokumentus ir formas, kad žinoti apie ką 

šnekėčiau ir daryčiau. Taip pat manau, kad pavyktų rengti pasišnekėjimus su vyresniais studentais, kad 

išgirsti jų nuomones, nes tikrai antrame kurse neturiu tiek patirties kiek jie turi. Domėtis daugiau 

viskuo, reikėtų tiesiog išsikelti tikslus vėliau ir tikrai atsižvelgsime į tai, reikėtų glausčiau apie tai 

pažiūrėti. 

 

Romantas Trumpa (Ef-17/1) 

 

Klausimas: Skaičiau tavo motyvacinį laišką, skaičiau, kad norėtum būti žmogus, kuris siektų užtikrinti 

kokybišką aukštąjį mokslą ir jo kokybę. Be studijų lapelių, kokie būtų veiksmai, kad taptum tokiu 

žmogumi? 

 

Atsakymas: Reiktų daug laiko skirti pasiskaityti visus dokumentus ir formas, kad žinoti apie ką 

šnekėčiau ir daryčiau. Taip pat manau, kad pavyktų rengti pasišnekėjimus su vyresniais studentais, kad 

išgirsti jų nuomones, nes tikrai antrame kurse neturiu tiek patirties kiek jie turi. Domėtis daugiau 

viskuo, reikėtų tiesiog išsikelti tikslus vėliau ir tikrai atsižvelgsime į tai, reikėtų glausčiau apie tai 

pažiūrėti. 

 

Žaneta Kravcova (PTF-18) 

 

Klausimas: Koks būtų pagrindinis tavo tikslas užėmus pirmininkės poziciją? 

Atsakymas: Vertinimo lapeliai. 

 

Aušrinė Ragelytė (ARfau-17) 

 

Klausimas: Jeigu vėl bus situacija su karantinu, ar tai sutrukdys tavo tikslams, ar toliau darysi? 

Atsakymas: Esu įsitikinus, kad visus tikslus ir visas veiklas galima perkelti į nuotolinį. Labai reikėtų 

atsižvelgti į tai, kad galbūt bus mažesnis susidomėjimas, bet tikrai tokius dalykus, kurie yra tokie kaip 
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vertinimo lapeliai, niekas netrukdo susisiekti su dekanatu ir spręsti tuos dalykus. Aš manau, kad 

nesutrukdys karantinas.  

 

Goda Pazukaitė (ARfau-17) 

 

Klausimas: Gal gali papasakot apie lapelius? 

Atsakymas: Yra lapelis ir jame bus parašyta, tarkim, technika. Aišku, labai reikėtų atsižvelgti, kad yra 

labai skirtingų dalykų, modulių, kurie yra vertinami skirtingais aspektais: technika, pateikimas. 

Dėstytojai surašytų pažymius prie kiekvieno dalyko ir išvestų vidurkį.  

 

Aušrinė Ragelytė (ARfau-17) 

 

Klausimas: Lapelių svarba – mes tokių dalykų dėstytojų galime paklausti, pažymys ir kodėl toks 

pažymys. Ar manai, kad tai nevyksta dabar neformaliu būdu? 

Atsakymas: Aš esu susidūrus su dėstytojais, kurie nepasako ar neargumentuotai pasako, kodėl būtent 

toks pažymys. Būtų toks schemiškesnis ir efektyvesnis dalykas, kad dėstytojai parašo pažymį ir 

matytumėm ant lapelio ir negaištume jų laiko. 

Atsakymo papildymas (Aurėja Sinkevičiūtė): Dėstytojai gali aiškiai pasakyti, kodėl jie parašė tokį 

pažymį, bet nevisi. Tau paaiškina taip, kad buvo geresnių darbų. 

Klausimo papildymas (Aušrinė Ragelytė): Gal tai ir yra diskusijos klausimas? Kažkiek gali pagrįsti 

savo nuomonę, bet ir jisai gali, nes tu gausi septynis, už techniką penkis, tai tu vis tiek eisi klausti, 

kodėl mano technika penki, o kitas šeši. 

Atsakymas (Aurėja Sinkevičiūtė): Pas kai kurius dėstytojus nežinai, kodėl gavai tokį pažymį. Su 

vienais gali diskutuot ir jie turi kriterijus susirašę ir gali paaiškint kodėl. Jie turėtų suvienodintas 

sistemas kiekvienam dalykui. Būtų lygiaverčiai moduliai ir vertinimai, ir tau viskas būtų aišku.  

Atsakymo papildymas (Mindaugas Rimša): Nesuprantu kuo tai pakeičia žmogaus įvertinimą, nes, jei 

žmogus su tavim akis į akį negali vis dėlto, kodėl tau vertint ir tai, kad tau parašys kažkokius balus, 

manau, kad tai išspręs problemą. 

 

 

Kandidato į VGTU SA prezidento postą Dominyko Tvaskos prisistatymas; 

Klausimų sesija kandidatui į VGTU SA prezidento postą Dominykui Tvaskai: 
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Emilija Balniūtė (Pgd-19) 

 

Klausimas: Pristatyk savo komandą. 

 

Atsakymas: Turiu susiplanavęs du akademinių reikalų vadovus – Karolis Kumpaitis, kuris baigė FMF 

pirmininko kadenciją, ir Linas Leonardas Narkunas, kuris neseniai baigė savo AGAI darbą. Socialinių 

reikalų vadovo dar aktyviai ieškom, tai, jeigu kas nors norėtumėte prisijungti, maloniai laukiame. Taip 

pat neturime ir Žmogiškųjų išteklių vadovo, nes mūsų ilgametis narys mus nusprendė palikti, tai jis 

turi tris galimus žmones, kurie aktyviai dirba, ir tikriausiai vienas iš jų dirbs biure. Rinkodaros ir 

projektų žmonės lieka tie patys.   

 

Romantas Trumpa (Iif-17/2):  

 

Klausimas: O kur dingo Rsv? 

 

Atsakymas: Dar neturim. Tai yra turim, bet ieškom kito. Kolkas dar bus Greta Miškelytė, mes su ja 

susitarėm, kad jinai bus iki kol mes rasime kitą žmogų. 

 

Austėja Onaitytė (Afa-17/1) 

 

Klausimas: Ką tik diskutavom, Aurėja teigė, jog turint komandą ir tada bus lengviau siekti tikslų. Ar 

nebijai, kad dar neturit komandos, ir nebaisu, kad gali trukdyti? 

 

Atsakymas: Mano komanda nemažai keitėsi. Iš tų žmonių, su kuriais aš pradėjau dirbti, kadencijos 

pabaigoje liko Kristina ir Evaldas, realiai tik du žmonės liko tie patys, tai pasikeitimų komandoje buvo. 

Iki darbo pradžios naujos kadencijos turime beveik mėnesį, tai aš manau, kad iki to laiko žmonės 

atsiras ir susidarys visa komanda. Net jeigu tų žmonių nebūtų, tai, kad biure nėra vadovo, atstovybės 

veiklai netrukdo. Atstovybė nėra biuras – yra dešimt fakultetinių plius biuras. Vidaus organizacijos 

kontekste tai netrukdo. Kol neatsirado naujas žmogus, tie patys žmonės, kurie dabartinėje mano 

kadencijoje užima tam tikras pareigas, užima tas pareigas toliau.  

 

VGTU SA AF pirmininko rinkimai. 
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VGTU SA AF pirmininko rinkimų rezultatai: vienbalsiai už Jogilę Stancelytę.  

 

VGTU SA prezidento rinkimai. 

 

Delegatų rinkimas į VGTU SA eilinę visuotinę ataskaitinę seniūnų konferenciją: 

Išrinkti delegatai:  

Emilija Balniūtė (Pgd-19) 

Justina Skirbutytė (Pgd-20) 

Gabrielė Štraupaitė (Afa-19/1) 

Orintas Mančakas (Afa-20/2) 

Laima Gužytė (Afa-20/1) 

 

Konferencijos uždarymas. Giedamas studentų himnas. 

 

 

 

 

Konferencijos pirmininkas               Kristina Granauskaitė 

 

Konferencijos sektretorius                Paulina Stancelytė   

  

Konferencijos sektretorius                Julija Avgul 

 

 

 


